

CalWORKs 收取子女撫養費48個月的豁免時限

收取子女撫養費是用作豁免補助的月數。如果自1998年以來收取的子女撫養費完全償還了一個月的補助，可獲豁免一個月。自1998年以來所有的子女撫養費金額加起來，子女撫養費的總金額可以償還一個月的補助，這一個月不會計算入 CalWORKs 48 個月的時限。

以下的資料告訴你子女撫養費是如何收取和運用於償還補助的月數。

自 _____ 起，自上一次通知的子女撫養費金額是 \$ _____。

在上一次的時限通知，所剩餘未使用的子女撫養費金額是： \$ _____。

自上一次通知後運用在償還補助的子女撫養費總金額是 \$ _____。

運用子女撫養費金額豁免以下 _____ 個月：

月 _____ 年 _____ 子女撫養費償還的補助金額 \$ _____

月 _____ 年 _____ 子女撫養費償還的補助金額 \$ _____

月 _____ 年 _____ 子女撫養費償還的補助金額 \$ _____

月 _____ 年 _____ 子女撫養費償還的補助金額 \$ _____

餘下的子女撫養費金額是 \$ _____ 而且會運用在還未償還的補助月份。

Authority: Senate Bill 72 (Chapter 8, Statutes of 2011)

Instructions: Use the addendum 2 at redetermination or at application (when the individual was previously aided and issued a time on aid NOA) to inform an adult recipient of the number of months that are exempt due to the child support collection reimbursement of aid. Use continuation page NA270.

Complete the following:

- Date of notification.
- The amount of child support collected since prior notice.
- The balance of child support collection that was remaining at last notice.
- The total child support applied to repay aid since last notice.
- Number of exempt months used due to child support applied to reimburse aid.
- The month(s), year(s), and amount of child support applied to exempt the month(s).
- Remaining amount of child support collection to be applied to subsequent months of aid that have not yet been repaid.

(Chinese)